



## COLLECTION

---

# SPIRIT

---

Esprit industriel et épuré pour cette collection qui se veut pratique et agréable. Entièrement métallique avec des croisillons gravés, cet intemporel nous rappelle la robinetterie de nos aïeux, alors que ses détails soignés nous transportent aux Etats-Unis, le berceau de ce style « transitionnel ». La collection Spirit est une valeur sûre pour toutes les salles de bains. Déclinée pour le lavabo, la douche et la baignoire avec une ligne d'accessoires coordonnés, cette collection est disponible dans un large choix de finitions, parmi lesquelles le chrome, l'or, l'or pâle, le nickel, l'argent rhodié ou encore l'or rose.

---

With an industrial and minimalist spirit, this collection aims to offer practicality and ease-of-use. Entirely in metal, with engraving, this timeless design is reminiscent of the bathroom fittings of the past, while its attention to detail takes us to the United States, the birthplace of this «transitional» style. The Spirit collection gives solid value for all bathrooms.

Available for basins, showers and baths, with a coordinated accessories line, this series is available in a wide choice of finishes, including chrome, gold, soft gold, nickel, rhodium silver and rose gold.

## COLLECTION

# SPIRIT



**Ref. G69.151**

Mélangeur de lavabo 3 trous  
Rim mounted  
3-hole basin mixer



**Ref. G69.3202**

Mélangeur de bidet  
One hole bidet mixer



**Ref. G69.5100B**

Garniture pour mitigeur  
thermostatique  
Trim for THG thermostat



**Ref. G69.415G**

Mélangeur de bain  
3 trous mural  
Wall mounted  
3-hole bath mixer



**Ref. G69.514/50**

Porte-serviette  
Single towel rail



**Ref. G69.546GM**

Coupe porte-savon  
Soap dish



**Ref. G69.620A**

Porte-savon fil mural  
Net soap dish

# COLLECTION

---

# SPIRIT

# À MANETTES



**Ref. G58.151**

Mélangeur de lavabo 3 trous  
Rim mounted 3-hole basin mixer



**Ref. G58.5540BE**

Garniture pour mitigeur thermostatique  
5540AE avec inverseur 2 sorties  
et une sortie basse  
Trim for THG thermostat 5540AE  
3 outlets (2-way diverter with stop  
position and 1 stop valve)



**Ref. G58.504N**

Anneau porte-serviette  
Single towel ring